
Referat AU-møte #3 – 2021-2023 
Dato:  19. januar 2022 
Sted:   Teams 
Tidspunkt:  19.00 - 21.00 

   Innkalles Til stede 

Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X X 
Eva Lauglo (EL) - nestleder  X  
Trond Heggem (TH) - styremedlem X X 

Kristian Grøv (KG) - styremedlem X X 
Tina Lihaug Selbæk (TLS) - styremedlem X X 
Kari Hovin Kjølle (KHK) - leder anleggsutvalg X X 

Roald Olsen (RO) - varamedlem 
 

 
Ida Mogstad (EL) - varamedlem   
Stian Eckhof f  (SE) - administrasjon X X 

Ingrid Narum (IN) - administrasjon   

Saksliste: 
 

Diskusjons- og vedtakssaker 

 

Sak 3-1 Oppfølging av sak 2-3 fra sist AU Møte  

 I sist styremøtet ble det ikke tid til å fatte vedtak i Au sitt vedtak  

 

Vedtak Au sak 2-3:  

Dialog og oppfølging:  

• -  Idrettskrets på politisk nivå: Torbjørn/Eva  
• -  Trondheim kommune på politisk og adm nivå: Torbjørn/Eva  
• -  Oppfølging mot skikretsens selskaper: Tina  
• -  Oppfølging og dialog mot NSF: Torbjørn  

Andre områder:  

o -  Anlegg: ansvar Kari  
o -  Utdanning/utvikling: ansvar Kristian  
o -  Arrangement: ansvar Trond  

Vedtak:  

AU gjør vedtak om å ta saken opp som diskusjonssak i styret for å avklare AU sin 
myndighet og rolle opp mot styret.  

 

 Vedtak: 

 Saken løftes på neste styremøtet 1.02.2022 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 3-2 Sikre tilgang til trening i kommersielle anlegg     SE 

Stian (Tina) gir en kort oppsummering av status i Skikretsen og AU diskuterer videre hvordan 

vi skal jobbe videre med saken. 

Redegjørelse status: 

Status på Oppdal er krevende for idretten. Manglende tilgang til anlegget har resultert i 
flytting/avlysning av skirenn og treninger.  Det pågår en prosess mellom Oppdals alpinmiljø og 
eier av alpinanlegget rundt en avtale.  

 Vedtak: 

Au ønsker å følge prosessen i Oppdal slik at skikrets kan være en støtte/bidragsyter dersom 
det er ønskelig/naturlig.  

  

Sak 3-3 Oppfølging vedtak styremøtet sak 3 - 7 Økonomisk tildeling 

Diskutere kriterier og evt standpunkt om hvordan/hvem som skal følge opp dette videre.  

  

Vedtak styremøte 3-7: 
  Skikretsstyret gjør vedtak om å fordele kr. 250 000,- til grenene i 2021. I tillegg vil det  
   være en åpning for å søke om midler til gode formål (lik tidligere praksis). 
 

Videre gjør skikretsstyret vedtak om å innvilge søknad fra langrennskomiteen på kr. 
50 000,- til soneprosjektet 2021/2022. 
Protokolltilførsel fra styremedlem Tina Lihaug Selbæk: Ønsker at styret gjennom AU 
gjør en gjennomgang av rammer for tildeling av ekstramidler og at alle grener 
informeres om ordningen før behandling av søknader. 

 

 

 Vedtak: 

Tina og Stian får i oppgave å vurdere en tildeling strategi for prosjektmidler til grenene. 
Vurderingen skal sees i sammenheng med den årlige generelle tildelingen, budsjettprosesser 
og Skikretsen overordnede økonomi. 

 

Sak 3-4 Oppsummering fra Au sine ansvars områder  

 

 Anlegg 

 Kari redegjorde for status i anleggsutvalget: 

Det pågår flere gode ideer til utarbeidelse. Det skal gjennomføres et arbeidsmøte 20. januar 
med skiutvikler hvor det vil bli tatt mer stilling til prioriteringer og valg.  

  

 Utdanning/utvikling 

 Kristian redegjorde for status Kurs/utvikling 

Det ble gjennomført et arbeids møte med skiutvikler på temaet. De venter nå på 
tilbakemelding fra klubb og utøver undersøkelsen ref, arrangement. 

  



Arrangement 

Trond redegjorde for status arrangement. Arbeidet med handling planen er gjennomført. Det 
er utarbeidet og sendt ut en undersøkelse som nå purres opp for å få tilstrekkelig svar%. 

Skiutvikler har bistått i arbeid.  Videre arbeid vurderes når svar foreligger.  

 

Vedtak 

Alle Ansvarlige er enig om holde god dialog for å sikre at skikretsen jobber sammen i en 
retning.  

 

Sak 3-5 Forberedelser saker til Skiting 2022 (Molde 9 - 12 juni) 

  

Au diskuterer saker som kan være aktuelle og fremme på skitinget 2022. Saker til Tinget bør 
løftes fram på neste styremøtet for diskusjon og vedtak.  

 

Au diskuterte generelt om hva som kan være aktuelt å spille inn. Type saker og aktuelle 

problemstillinger.  

Bakke i bakke problematikk ble diskutert som veldig aktuell. Regelendring rundt 
deltakeravgift ble også diskutert.  

 

Vedtak 

Det lages en oppfordring til gren komiteledere om forslag til Tingsaker. Saker som ble løftet 

på au møtet blir tatt med videre til Styremøtet.  

 

Sak 3-6 AU diskuterte tema og saker for neste styremøte 1. februar.   

  

 Au diskuterer aktuelle saker til styremøtet og tar stilling til hvordan vi skal følge opp: 

 Bortfall av julemiddag med tilhørende avskjed av tidligere styremedlemmer ble avlyst  og 

styret må vurdere hva erstatning 

  

 Det ble ikke konkludert rundt ny middag - 

 

Vedtak:  

Følgende saker kommer opp på neste styremøte 

Orientering fra helgens kretsledermøte 

Handlingsplan 

Økonomi - orientering 

Ting - saker og delegater 

Hedersbevisningskomiteen 

VM selskap - Hovedkomite 

AU sak 2-3 

 

Stian Eckhoff 

Referent 


